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Op 23 augustus 2015 ontvingen wij vragen van de fractie VVD over het bovengenoemde onderwerp. Hieronder 
treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
Vraag 1:  
In hoeverre gaat het college na of de middelen die voor bepaalde activiteiten beschikbaar worden gesteld ook 
daadwerkelijk voor die activiteiten zijn ingezet en/of de doelstellingen ook daadwerkelijke zijn bereikt?  
 
Antwoord:  
In de nieuwe subsidiesystematiek van Back to Basics (B2B) is een eerste slag gemaakt naar resultaatsturing 
binnen de subsidieverlening sociaal domein. Dat wil zeggen dat gevraagd wordt aan instellingen en organisaties 
om aan te geven hoe de voorgenomen activiteiten passen binnen de doelstellingen van B2B. Het gevolg hiervan 
is dat de gemeente bij de subsidietoekenningen en in de gesprekken met gesubsidieerde instellingen en 
organisaties met name op inhoud (doelstellingen en resultaten) toetst en minder op de besteding van financiële 
middelen per activiteit. Een instelling / organisatie ontvangt niet meer dan de beschikbare subsidie maar heeft 
wel de ruimte om, binnen deze subsidie, te schuiven met middelen. Indien deze ruimte ontstaat, vindt overleg 
plaats met de gemeente om de mogelijkheden te bespreken.  
 
In de tweede ronde van B2B zal de resultaatgestuurde werkwijze verder doorontwikkeld worden. We merken in 
de praktijk dat de doelstellingen en resultaten op dit moment nog dusdanig abstract zijn dat lastig is om het 
daadwerkelijke effect te toetsen. Ook zijn de huidige subsidieregelingen nog onvoldoende afgestemd op 
resultaatsturing. Dit komt nader aan de orde bij de evaluatie van B2B.  
 
Vraag 2:  
Is bij de beoordeling of de resultaten die zijn bereikt ook informatie  ingewonnen bij andere (onafhankelijke) 
instanties? 
 



Antwoord:  
Nee, het college wint hiervoor geen informatie in bij andere (onafhankelijke) instanties. Dit laat onverlet dat de 
gemeente in gesprek met 'klanten' (w.o. Platform Minima, Platform Gehandicapten, ouderenadviseurs) van 
ContourdeTwern informeel wel navraag doet over hoe de samenwerking met deze organisatie wordt ervaren. 
Indien zich knelpunten in de samenwerking voordoen, geeft ons college deze terug aan ContourdeTwern. 
ContourdeTwern is bij ons bekend als een organisatie die openstaat voor feedback en hierin, indien nodig, ook 
gepaste actie onderneemt en heeft ondernomen.  
 
Vraag 3: 
Is het mogelijk om de rapportages van CdT voor de gemeenteraad beschikbaar te stellen? 
 
Antwoord: 
Dit is mogelijk. Ons college zal de voortgangsrapportage 2014, het jaarverslag 2014 en de 
voortgangsrapportage 2015 ter inzage leggen voor de raad.  
 
Vraag 4:  
Dat er mogelijk bedragen gereserveerd worden, kan worden afgeleid uit het batig rekeningresultaat. In uw 
beantwoording geeft u aan dat u dit batig rekeningresultaat tot op heden voor kennis heeft aangenomen. De 
VVD fractie vraagt zich af of het college eerder vragen heeft gesteld aan CdT (voordat er vragen door de VVD 
werden gesteld) over de totstandkoming van dit batig rekeningresultaat. En zo nee, waarom niet?  
 
Antwoord: 
Ons college is, naar aanleiding van de beoordeling van de jaarrekening 2014, sinds april 2015 in overleg met 
ContourdeTwern over het batig rekeningresultaat en het positieve eigen vermogen van de Stichting. Hierbij is 
ook de jaarrekening 2013 betrokken. In beide jaarrekeningen zijn de terugbetalingsverplichtingen opgenomen. 
Het gesprek hierover is dus opgestart voordat door de VVD hierover vragen zijn gesteld. Het batig 
rekeningresultaat en het positieve eigen vermogen, dat meer is dan 5% van de subsidie, is deels al voor 2014 
ontstaan. Hierover is echter niet eerder het gesprek aangegaan met ContourdeTwern. De overname van 
Antenne naar De Twern, de fusie van De Twern met Contour, verschillende financiële administraties en de 
onduidelijkheid die als gevolg hiervan is ontstaan, zijn hiervan de voornaamste redenen. Laat onverlet dat dit 
wel had moeten gebeuren.  
  
Vraag 5: 
De VVD fractie vraagt zich af hoe een “te hoog” batig rekeningresultaat heeft kunnen ontstaan, als u ieder jaar 
met CdT een gesprek over de financiële gang van zaken heeft?  
 
Antwoord: 
Zoals bij vraag 4 uitgelegd, heeft voorgaande jaren geen gesprek plaats gevonden over de ingediende 
jaarrekening.  
 
Vraag 6: 
In uw beantwoording geeft u aan dat u binnenkort zal besluiten of CdT een deel van het batig rekeningresultaat 
aan de gemeente terug moet betalen. Is dit besluit al genomen? Zo nee, zou het college op dit moment haar 
standpunt hieromtrent willen delen? 
 
 
 
 



Antwoord: 
Er is een B&W nota in concept gereed waarin nader wordt ingegaan op bepaalde posten in de jaarrekening, het 
overschrijden van de norm van 5% van het vermogen en mogelijk eenmalige meerkosten incidenteel dan wel 
structureel vanaf 2015. Hierover heeft ons College nog geen besluit genomen en wil hierop ook niet 
vooruitlopen.  
 
Vraag 7:  
Vervolgens is bij de beantwoording van vraag 3 tekst weggevallen. In de twee na laatste zin geeft u aan dat er 
een aantal keer per jaar overleg plaatsvindt over de invulling van de opdracht met betrekking tot vrijwillige 
inzet/vrijwilligerswerk. Met wie wordt dit gesprek gevoerd? 
 
Antwoord:  
Dit gesprek wordt gevoerd tussen de leidinggevende van ContourdeTwern en uitvoerende medewerkers en de 
verantwoordelijk beleidsmedewerker van de gemeente.  
 
Vraag 8:  
Tot slot geeft u aan dat CdT zelf onderzoek verricht naar de tevredenheid van haar cliënten. U geeft aan dat de 
gemeente ook onderzoek verricht naar de tevredenheid van cliënten als het gaat om ondersteuning van CdT aan 
de verschillende belangenorganisaties en ’t Loket.  
a) Wat zijn de uitkomsten van deze onderzoeken? Zijn de cliënten tevreden over de werkzaamheden van CdT?   
b) Zijn hiervan rapportages en is het mogelijk deze rapportages beschikbaar te stellen aan de gemeenteraad? 
 
Antwoord:  
ContourdeTwern is verantwoordelijk voor de coördinatie 't Loket. De wijze waarop de dienstverlening van 't 
Loket ervaren wordt, maakt onderdeel uit van het jaarlijks klanttevredenheidsonderzoek Wmo. Uit het 
onderzoek over 2014 blijkt dat de tevredenheid ruim voldoende is. Uit gesprekken die de gemeente voert met 
klanten van ContourdeTwern blijkt ook dat de tevredenheid goed is. In het verleden hebben zich knelpunten 
voorgedaan in de ondersteuning van een aantal belangenorganisaties maar gezamenlijk is tot een oplossing 
gekomen. Zoals ook bij vraag 2 aangegeven doet ons college informeel navraag bij 'klanten' van 
ContourdeTwern. Om deze reden worden hiervan geen formele verslagen gemaakt.  
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